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Direktor Vujčič je dal odpoved
O korakih, ki jih je v zadnjem ča

su napravil d irektor Peter Vujčič, o 
njegovem odnosu do podjetja, o nje
govem stan ju  smo slišali mnogo ugi
banj in mnogo trditev. Trenutno je 
za nas dejstvo le sklep delavskega 
sveta, s katerim  je delovno razm erje 
tov. Vujčiča prekinjeno s 1 9. 1972. 
Razumljivo, da je  in da bo tudi tej 
form alnosti sledilo mnogo vprašanj, 
na katere ne bo nikoli odgovora. Vsi 
vemo, s kakšno zavzetostjo je direk
tor Vujčič vodil in gradil naše pod
jetje, in zato je  ob tej priložnosti tež
ko ostati brez odgovora na vsa ta 
vprašanja. Tov. Vujčič živi in dela 
v Celovcu. Ni zaprosil za politični 
azil, trdno pa se je odločil, da se v 
Jugoslavijo ne bo vrnil, dokler celot
na preiskava o prim eru »Beti« ne bo 
zaključena in dokler ne bo o tem 
prim eru izrečena sodba. In potem? 
O tem lahko ponovno ugibamo. 
Osebno predvidevam, da se bo vr
nil, ker vem, kako težko je  napravil 
te korake.

V odpovedi, ki jo  je tov. Vujčič 
poslal delavskemu svetu, prosi sle
hernega člana našega kolektiva za 
razumevanje in se obenem obvezuje, 
da bo po potrebi in po svojih močeh 
našemu kolektivu vedno pomagal. 
Sm atram o, da je  zato tudi stališče 
delavskega sveta glede vrnitve Petra 
Vujčiča popolnoma pravilno. Vsaka 
polemika ali oddaljevanje od stališč 
delavskega sveta našem u kolektivu 
lahko samo škodi.

V prejšnji številki »Vezila« so bili 
objavljeni rezultati polletnega poslo
vanja našega podjetja. Predvideva
mo. da bomo uspešno končali tudi 
drugo polovico letošnjega leta. Ta 
uspeh pa nam  sam po sebi ne sme 
biti jamstvo, da lahko m irno in ne
zainteresirano prepuščam o podjetje 
slučajnostim . V vsej nejasnosti gos
podarskih predpisov, v že tako tež

kem položaju gospodarstva pri nas, 
nam  lahko samo m ajhna popustlji
vost v samem kolektivu podre vse 
to, kar je zgrajeno in v kar tako tr 
dno verujemo. Ne smemo biti črno
gledi. Posli, ki jih  imamo sklenjene 
za naslednje leto, so obsežnejši in 
še interesantnejši od dosedanjih. Mo
rali bomo le še bolj trdno in priza
devno zapreči, da ostanem o v tem

tem pu razvoja, kot smo ga navajeni. 
Vse drugo je nazadovanje.

V tem je  torej najvažnejša naloga 
nas vseh. Kdo pa zastopa pravilna 
stališča in kdo ne v prim eru »Beti«, 
se bo pokazalo v bljižnji prihodno
sti; ni treba, da mi sami izsiljujemo 
tako ali drugačno rešitev.

Tone Štrucelj

Sedemčlanska delegacija žena iz Zapadne Nemčije je konec septembra obis
kala Metliko in tovarno BETI. V spremstvu svojih gostiteljic —  članic konfe
rence za družbeno aktivnost žensk iz Novega m esta, si Nemke ogledujejo 
proizvodnjo, tehnični direktor pa je odgovarjal na njihova vprašanja. Nemke 
so  odšle iz kolektiva z najlepšimi vtisi. (Foto: R. Bačer)



Kar želite, to dobite!
Prišel je čas,  ko je računalniški center  n a m eš čen  in je 
zače l  stroje poganjati v tek.  Kaj to pomeni za  kolektiv,  
je v naslednjem zapisu obrazložil strokovnjak Nikola Ladika

Nedavno tega je  bila končana 
adaptacija  prostorov za računski 
center. T ja smo se že vselili. Prosto
ri so sodobno urejeni in ustrezajo 
zahtevam proizvajalcev računalnika.

Čeprav je sistem  preizkušen, ga 
zaenkrat še ne m orem o uporabljati, 
ker še nim am o klima naprav. Te 
m orajo priti v kratkem . Upamo, da 
bomo tak ra t, ko boste imeli v rokah 
to  številko, že nem oteno delali.

RAČUNALNIK IMA SVOJ JEZIK
Za priprave smo imeli malo časa, 

začele so se dejansko po prvem  ap
rilu. Obdelati je  bilo potrebno zalo
ge v skladišču gotovih izdelkov, na
ročila za dobavo blaga, realizacijo, 
fak tu riran je  in saldokonte. H krati s 
tem  je bilo potrebno izdelati šifrant 
blaga, prilagoditi in izpopolniti ob
stoječo dokum entacijo in  rešiti celo 
vrsto  vprašanj, ki so se vzporedno 
pojavlja. Dela ni bilo malo, poseb
no če smo vedeli, da za razne poiz
kuse ni bilo časa. Tako je  vsaka re
šitev m orala čim prej dobiti svojo 
končno obliko. E lektronski računal
nik si ne smemo predstavljati kot 
šivalni, pletilski ali drugi stro j. Ra
čunalnik je sposoben opraviti celo 
vrsto najbolj zapletenih računskih, 
in drugih operacij. Za opravljanje 
nalog ima računalnik prilagojen do
ločen program ski jezik, ki daje in- 
štrukcije računalniku kaj naj v do
ločenem prim eru naredi. Računalnik 
razume samo program ski — raču
nalniški jezik in bo opravil sam o to, 
kar z določeno inštrukcijo  od njega 
zahtevamo.

Ko organizator sestavi navodila za 
določeno operacijo poslovanja, na 
podlagi katerih  potem  program er 
vdela program , še ne vemo če je  
program  v redu. V tem  program u 
so možne različne napake, ki jih  mo
ram o najprej odpraviti. Odpravimo 
jih tako, da vsak program  testiram o. 
Pri tem elektronski računalnik po
kaže napake. Računalnik lahko sprej
me samo pravilen program . Testira
nje program ov tra ja  dalj časa in je 
zelo zahtevno delo.

PRIPRAVE SO PRI KONCU

Zdaj, ko upamo, da smo vam vsaj 
približno opisali delovanje računal
nika, lahko povemo, kaj smo v na
šem oddelku do zdaj naredili. Orga
nizacijsko je obdelano področje, ki 
bo prva faza obdelave na računalni
ku. Za celotno področje so izdelana 
navodila za program erje, ki so na 
podlagi teh navodil izdelali progra
me. Pri izdelavi teh navodil je bilo 
nekaj težav, ker ima računalnik svo
jo logiko, katere ni možno m enjati, 
zato je  bilo potrebno narediti nekaj 
sprememb. S tem  je  bilo in je  še

precej dela, toda upamo, da bomo v 
prihodnjem  obdobju našli rešitve. 
Del za delom področja poslovanja, 
za katera  so bila končana navodila, 
so program erji skušali izdelati pro
grame. Tako im am o zdaj celotno 
prej omenjeno področje že na pro
gramih. Na teh  program ih še dela
mo, odpravljam o tehnične napake in 
izboljšujem o logične rešitve. Naj več
ji del program ov je končan in čaka 
na testiranje. S testiranjem  bomo 
začeli, ko bo instalirana klima na
prava. Ker pa običajno noben pro
gram  ne gre takoj skozi računalnik, 
saj zahteva še določene popravke, 
bo testiran je  program ov, katerih  
imamo do sedaj okrog 50, tra ja lo  
precej časa. Po testiran ju  bodo vsi 
program i po potrebi lahko takoj 
stekli.

KAJ NAM OBETA RAČUNALNIK?
Ali je  elektronska obdelava podat

kov le m oda v Jugoslaviji na sploš
no ali pa je  to  potreba sedanje 
stopnje razvoja naše industrije? Ka
ko je pri nas v Beti?

K onkreten in posplošen odgovor 
je  težko najti. Vsako podjetje, po
sebno pa gospodarsko, si lahko ve
liko pomaga z računalnikom  pri 
vsem svojem poslovanju. Z istim  na
menom je  naše podjetje  nabavilo 
računalnik. To je  zelo draga napra
va in ne bi smela sta ti neizkorišče
na. Ali bo in koliko bo izkoriščena, 
ni odvisno samo od nas, ki nepo

sredno delamo na elektronskem  ra
čunalniku; to je odvisno predvsem 
od vodstvenega kadra v Beti, Kate
rem u je računalnik kot pomoč pri 
vodenju podjetja  dejansko name
njen. L judje iz našega oddelka so tu  
zato, da pom agajo proizvodnji, ko
merciali in računovodstvu čim bolj 
izkoristiti vse lastnosti računalnika 
in vse tisto  k ar računalnik lahko 
prispeva k izboljševanju poslova
n ja  podjetja. Cim več boste od raču
nalnika zahtevali, tem  laže vam bo 
delati, bolj učinkovite bodo vaše od
ločitve.

Zaenkrat bomo na računalniku ob
delovali m anjši del poslovanja pod
jetja, del, ki je  tesno povezan s ko
mercialo. Že v začetku prihodnjega 
leta bomo začeli s pripravo elektron
ske obdelave podatkov v proizvod
nji, od skladišča surovin do gotovih 
izdelkov. Skušali bomo spraviti na 
sistem  našo celotno proizvodnjo. Ko
liko bomo v tem  uspeli, je  seveda 
odvisno od sodelovanja odgovornega 
osebja v proizvodnji. S prehodom  
na elektronsko obdelavo podatkov 
lahko ogromno pridobimo. Rezultat 
elektronske obdelave podatkov bi 
m oral biti: m anj zastojev v proiz
vodnji, boljše usklajevanje proizvod
nih kapacitet, izboljševanje proiz 
vodnega procesa, hitrejše sprem lja
nje zalog surovin, polproizvodov in 
gotovih izdelkov, sprem ljanje proiz
vodnega program a, dnevno, teden
sko alj mesečno inform iranje vod
stva proizvodnje o realizaciji plana, 
o poteku proizvodnje, o m orebitnih 
zastojih itd  Skratka, vodstvo pro
izvodnje lahko dobi ob pravem  času 
(ko je še mogoče ukrepati) večje 
število pokazateljev trenutnega sta
nja proizvodnje, danes za včeraj. 
Toda še enkrat poudarjam o: kakrš
ne podatke boste zahtevali, takšne 
lahko dobite.

Nikola Ladika

Tako so  videti novi prostori, kjer so  začeli brneti računalniški stroji. Vse mo
derno, veliko svetlobe in prilagojeno zahtevam tega dela.



Dobri praktikanti so v pomoč
Pogovor z inž. Franjom Oletičem, vodjo konfekcijske proizvodnje in mentorjem,

v katerem ocenjuje delo praktikantov v podjetju
»Ali ste zadovoljni s praktikanti? 

Menite, da so vam v pomoč in to po
sebno v času dopustov naših delav
cev?«

»Letna praksa za vse strokovne šo
le, pa tudi za konfekcijo, veliko po
meni. V tem času nam reč prak ti
kanti povezujejo teoretično znanje, 
ki so si Ra pridobili v šoli. s prakso 
v podjetju. Od praktikanta pa je od
visno, kako se poglobi v delo. Mi mu 
omogočamo, da spozna vse, kar je 
potrebno. Praktikant Travnikar na 
prim er nadomešča v času dopusta 
vodjo krojilnice. Med dopusti nado
m eščajo nekateri tudi naše delavce. 
Travnikar je eden takih primerov, je 
pa, lahko rečem, eden najboljših 
praktikantov.«

»Kako le bilo s praktikanti v prejš
njih letih?«

»V štirih  letih, kar sem tu, smo 
imeli na prim er v konfekciji na 
praksi 4 do 6 praktikantov, letos pa 
samo 3. V glavnem so bili to naši 
štipendisti. Praktikanti so v glavnem 
iz kranjske šole, pa tudi iz Zagreba 
(višja konfekcijska).

K ar je bilo praktikantov pri nas, 
so veliko pridobili, ker so se za prak
so resno zavzeli, ne glede na to, ali 
so učenci prvih ali zadnjih letnikov.

Vedno je  bilo tesno sodelovanje 
praktikantov z m entorji in z obrato- 
vodji. N ekatere praktikante smo da
li tudi v zunanje obrate. To sodelo
vanje je  bilo vedno plodno.«

»Kakšen je odnos bodočih stro
kovnjakov do prakse?«

»Praktikante smo vedno zadolžili 
s prim ernim  delom. Im ajo navadno 
že iz šole določeno delo, ki ga m ora
jo tu  opraviti. Praktikanti opravlja
jo določeno fazo dela, lahko rečemo 
že skoraj samostojno, toda vedno 
pod nadzorstvom  svojih mentorjev. 
Pravilno bi bilo, da si v začetku og
ledajo celotno proizvodnjo, tako os
novno kot konfekcijsko proizvodnjo 
in da se tako spoznajo s podjetjem . 
Vsekakor je zaželeno, da to vpelje
mo. Po končani praksi m entorji pre
gledajo dnevnike praktikantov in 
vpišejo ocene. Ta praksa je vseka
kor koristna. Jaz pomagam prakti
kantom  pri delu, v kolikor je to v 
m ojih močeh. Praksa je  po moje 
tudi prvi korak, k jer se šola sreča z 
življenjem in s poklicem. To je te
melj za nadaljnji uk.

M ojstri, tehnologi in drugi gredo 
tudi praktikantom  na roko. Nespo
razum a ni. Preden povedem prakti
kante v proizvodnjo, se vedno pome
nim z m ojstri in z ostalim i vodilni

mi sodelavci. Dam jim  tud; sm erni
ce in napotke (pedagoške in stro
kovne) ter imam stalne kontakte s 
praktikanti te r m ojstri v času ce
lotne prakse. To je tudi m oja dolž
nost. Praktikanti so zadolženi za 
konkretno delo in so disciplinirani, 
torej ne m otijo delavcev. Delavci so 
že navajeni na praktikante in so sez
nanjeni s potekom prakse.

Razen praktikantov iz tekstilnih 
in drugih šol, imamo na praksi tudi 
učence iz naše poklicne šole. Te 
praktikantke delajo na fazah dela v 
neposredni proizvodnji in jih  names
timo v vsako izmeno in na razna de
lovna mesta.

Praksa tra ja  v proizvodnji pov
prečno mesec dni. Praksa je  korist
na, ker v tem času izpolnjujem o oz
ka grla zaradi dopustov. Zaželeno je 
tudi, da našim praktikantom  omogo
čimo prakso v podjetjih  podobne 
stroke, na drugi strani pa, da pride
jo njihovi praktikanti k nam. t a  za
m enjava bi bila koristna, kajti iz 
izkušnje vem, da se na ta  način pri
dobi več praktičnega znanja. Menim 
da nobenemu prak tikantu  ne bi sme
li zapirati vrat, ne glede na to, od 
kje pride.«

M. Bračika

V proizvodnji je vrsta zapletenih procesov, vendar so  jim tudi praktikanti kos, če  se  zavzamejo. Posnetek je iz met
liškega obrata.



Silva Dular:

Na nočnem ribolovu
Letos  s e m  že  četrto poletje prebila del dopusta  v našem  poči tn iškem domu v Seči .  

Moram reči, da s em  se  vsako leto v domu bolje počutila. Letos  je bilo prav domače,  
zlasti ker so  bile kuharice in natakarice domačinke iz Metlike

Tudi okolica doma. ki je  bila prvo 
leto preče j pusta, dobiva iz leta v le
to lepšo podobo, kar je  predvsem 
zasluga upravnika Nika Jakljiča, ki 
res vzorno in skrbno sadi, okopava 
in zaliva rože, drevje in drugo zele
nje.

Pred sezono so v domu adaptirali 
strop v jedilnici in po sobah name
stili tapison. Upravnik je  bil zado
voljen, ker so sobe lepše uredili, ven
dar je potožil, da so nekateri gostje 
prem alo pazljivi in so tapison v ne
katerih sobah močno umazali z raz
no pijačo in sadjem, kar se le s te
žavo ali sploh ne očisti.

Dom je bil med našim bivanjem  
v Seči docela zaseden, največ z do
mačimi delavci; bilo je  tudi nekaj 
tu jih  gostov. Tako so imeli tam kaj 
zaposleni polne roke dela, zlasti še, 
ker v bifeju postrežejo tudi zuna
njim  gostom. Upravnik skuša s tem 
povečati prom et, kar pa dodatno 
obrem enjuje zaposlene, ki često de
lajo od šestih z ju tra j pa tudi do pol
noči.

Letos se mi je ponudila priložnost, 
da sva se z možem udeležila ribolo
va na m orju. Mož je v Kopru našel 
znanca — domačina, ki nam a je pri
skrbel potrebno dovoljenje za nočni 
lov z ribiško ladjo. Tako sva se ne
kega večera odpeljala v Izolo, k jer 
sva na pomolu poiskala ribiško b ar
ko in kapetana. Ta je bil o najinem  
prihodu že obveščen in kar h itro  sva 
se seznanila z njim  in drugimi člani 
posadke. Skupaj jih  je bilo sedem, 
in sicer: kapitan, tr ije  kvalificirani 
ribiči — od teh dva tako imenovana 
svečarja -  strojnik in dva ribiška va
jenca. Poleg te ribiške ladje je  bilo 
še šestnajst drugih ribiških bark, ki 
so se prav tako pripravljale, da od
rinejo na nočni ribolov.

Nekaj pred osmo uro zvečer smo 
odrinili iz pristanišča. Za nami so 
krenili tudi vsi drugi ribiči. Ker se 
je  začelo tem niti, so prižgali na lad
ji luč. Vsaka ribiška ladja im a na 
zadnjem  koncu privezana še dva ri
biška čolna, na katerih  so tudi p ritr
jene posebne svetilke, s katerim i po
noči privabljajo  ribe.

Na sredi barke je kabina, razdelje
na v dva dela. V prvem delu je na
prava za upravljanje z ladjo, brez
žični oddajnik in radar, Ta jim  na 
sliki — zaslonu — pokaže, kje se po
m ikajo ribe. Ob kabini in na njej so 
zložene plastične posode — zabojčki, 
v katere po ulovu sortira jo  ribe. Na 
zadnjem  koncu barke je  lepo zlože

na ogrom na ribiška mreža. Barka je 
oprem ljena z velikim dvigalom — 
škripcem, s katerim  dvigajo mrežo. 
V spodnjih prostorih  barke so še 
stro jn ica in prostor z ležišči za po
sadko. Ne smemo pa pozabiti m ajh
ne kuhinje, ki je zlasti v slabem vre
menu ribičem prijetno zatočišče.

Ko smo se vozili približno tri če
trt ure, je  kapitan vključil radar. 
Kmalu se je  na zaslonu pokazala čr
na črta. kar je  pomenilo, da so v 
globini pod nami ribe. Kapitan je 
ustavil barko in dva ribiča sta  vrgla 
stopetdeset kilogramov težko sidro 
v morje. Sedaj je bilo že čisto tem 
no, le luč je razsvetljevala ladjo in 
del m orja Ribe, ki jih  je  privabila 
luč, so živahno plavale okoli ladje. 
Zaradi močne luči se je  videlo p re 
cej v globino.

Ko se je  ladja ustavila, sta se oba 
ribiča — svečarja — vkrcala vsak v 
svoj čoln in se oddaljila daleč proč, 
vsak na svojo stran  Oba sta vključi
la močne luči, ki so pričele privab
ljati ribe.

Posadka se je  spravila k večerji, 
nato pa se je  napotila v spodnje 
prostore k počitku. Tudi nam a so 
ponudili ležišče, vendar sva rajši 
ostala na palubi z dežurnim  ribičem. 
Vmes sva malo zadremala, spat; se 
ni dalo, ker je  bil ves čas vključen 
m otor za razsvetljavo, ki je  povzro
čal dokaj močan ropot. Ribiče, ki 
so tega brnenja navajeni, to ni m oti
lo in so spali do približno dveh zjut
raj, ko jih je poklical dežurni. V tem 
času sta  počasi priveslala do ladje 
oba svečarja, ki sta s prižganimi 
lučmi za sabo privabljala cele trum e 
sardel.

Sedaj so na ladji ugasili m otor 
za razsvetljavo in luči so ostale le 
na obeh čolnih. Ribiči so pričeli 
spuščati mrežo, ki se je  razpela v 
velikem krogu, na vrhu pa so plava
li zamaški iz stiropora Ko se je 
mreža odvijala in potopila — ta seže 
tudi do sto m etrov globine — so jo 
na dnu zadrgnili, tako je nastala ve
lika vreča, v kateri so bile zajete ri
be. Na zaslonu rad arja  je  bila vidna 
velika črna lisa, to je cela ja ta  sar
del. Ribiči so sedaj vključili veliko 
dvigalo, ki je začelo počasi vleči 
mrežo k barki in jo  dvigati na krov. 
Ko se je krog mreže ob barki stisnil 
in je meril v prem eru le okrog tri 
m etre, so vzeli ribiči poseben sak, 
pleteno mrežo, dolgo približno dva 
m etra, in z njim  pričeli zajem ati iz 
mreže ribe. Še prej so lepo počistili

palubo. S posebnim m anjšim  dviga
lom so dvignili sak z ribam i in jih 
stresli na krov. Vsakikrat je  bilo v 
saku tudi do dvesto kilogramov sar
del. Še in še so zajemali in paluba 
se je vedno bolj polnila s svetlimi 
ribjim i telesci, ki so se prem etavala 
po palubi. To noč so ujeli skoraj šti
ri tone rib.

Vtem se je  že docela zdanilo in ri
biči so začeli spravljati sardele v za
bojčke, tako da so bili vsi zabojčki, 
potem ko smo pluli v pristanišče, že 
lepo zloženi in pripravljeni za trans
port. V pristanišču so že čakali ka
mioni podjetja  Delamaris, na katere 
so zložili u jete ribe, ki so jih pred 
tem že stehtali. Vsi ribiči in kapitan 
so nam reč plačani po teži ujetih  rib

Lov je bii končan. Za naju  je  bilo 
to lepo doživetje, medtem ko je bil 
za ribiče to delovni čas ki ga m ora
jo opravljati vsako noč, bodisi v le
pem ali slabem vremenu. Če je ulov 
dober, kot je bil to noč, so vsi ve
seli, četudi se pri delu kljub avtoma
tičnim pripravam , ki jih imajo, moč
no utrudijo , kajti posadke je  malo 
in m orajo zelo hiteti, da pri tako 
velikem ulovu vse postorijo do pri
hoda v pristanišče.

Pozdravila sva se s prijaznim i ri
biči, ki so nam a za popotnico dali 
še precej rib, katere smo še isti ve
čer v Seči spekli in zalili z metliško 
črnino. Okoli trideset nas je  sedelo 
za mizo in bilo je prav prijetno. 
Nočn; ribolov z izolskimi ribiči mi 
bo ostal v lepem spominu.

Letos 42  učenk
V prvem oddelku srednje tekstil

ne šole se je  začel pouk z 42 učenka
mi iz podjetij KOMET, BETI in LA 
BOD. Prvič letos so v šoli tudi zapo
slene iz novomeške tovarne LABOD 
in iz metliškega Kometa. Med sluša
telji so tudi trije  fantje. Pouk imajo 
vsak drugi teden v popoldanskem 
času. Prvi izpit im ajo že 14 oktobra. 
T retji letnik te šole je prav tako za
čel s poukom, učenke pa so že imele 
izpit iz slovenščine. Uspeh je bil ze
lo dober, saj od 29 kandidatk samo 
ena ni imela sreče.

Sodelujte 
v VEZILU!



Vsak dan modna revija
• o * o * o » o * o « o * o * o « o * o # o « o

Ves  s ep tem b er  in dobršen  
del oktobra bodo v kolek-  
cijski sobi obrata BETI v 
Metliki mini modne revije za  
naše  kupce.  Gostom prika
zujemo modele iz nove po- 
mladno-poletne kolekcije za  
leto 1973 .  Naše  prikupne 
m an ek en k e  Sandra, Lidija 
in Katja predstavljajo dva
inštirideset modelov: spalne  
srajce, pižame, enodelne  in 
dvodelne  žen sk e  kopalke,  
kombineže ,  ter komplete  za  
izlete in plažo. Moških iz
delkov k u pc em rne prikazu
jemo na manekenih,  ker je 
fante za to delo t e ž e  prido
biti. Škoda,  kajti izdelek je 
videti [mnogo lepši na člo
veku, kot pa ga ponuditi 
kupcu iz kovčka.
Nekaj p o sn e tk o v  z n aših  to v arn išk ih  
p re d s tav  za kupce.

TEKST: TONI GAŠPERIC 
FOTO: RIA BACER

Značilnosti velesejma
Tudi letos je BETI sodelovala na 

Zagrebškem velesejmu. Obiskoval
cev in kupcev je bilo veliko. Poseb
no zanim anje so vzbudili izdelki iz 
tiska in sym pafresh pletiva. Nemalo 
navdušenja je bilo tudi za diolen 
loft. Tudi ostali izdelki naše tovarne, 
kot ženske in otroške kopalne oble
ke, kombineže, hlačke iz sympafresh 
pletiva, bluze iz čipke, velurja, helan- 
ke in pliša, spalne srajce in pižame 
iz velurja in pliša, te r diolen loft za 
obleke, kostime in plašče, kakor tu
di polyamid in polyester preja, so 
bilj prijetno sprejeti

Na velesejmu znašajo zaključeni 
komercialni posli 2,345.000 dinarjev.

Niko Selakovič

Nov delovni čas
• o » o * o « o # o « o « o « o  » o « o « o » o

Industrijska prodajalna v Metliki 
im a od 1. oktobra nov delovni čas. 
Vsak dan strežejo strankam  od 8. do 
15. ure, ob sobotah pa od 8. do 14. 
ure. V Dobovi in Mirni peči, k jer to
varna nim a svojih lokalov, bodo or
ganizirali obiske potujoče trgovine, 
da bodo imeli zaposleni enake mož
nosti nabaviti lastne izdelke po zni
žanih cenah.



»Prijatli, obrodile so  trte vince nam sladko . . . « pravi Prešeren, toda letos 
v Beli krajini ne bo hudo sladkega vina. Samorodnica, ki je je čedalje manj, 
je še  kar obrodila, drugo grozdje pa so  potrgali zavoljo gnitja, a je bilo marsi
kje še  kislo. Posnetek je iz Bereče vasi, preden so  prišli trgači.

Priborjen vstop v prvo ligo
Pomembna zmaga košarkarjev BETI

šp o rt je v Metliki na psu. Zelo ma
lo ljudi se ukvarja z njim , vsaj ak
tivno Edini, ki kaj pokažejo, so ko
šarkarji tovarne Beti. S trdno voljo 
in z odrekanjem  nizajo uspeh za us
pehom. Zmage pa privlačijo na igriš
če na Pungartu vedno več ljudi. Za 
košarko so v Beti pokazali veliko po
sluha. Če bi vsako podjetje v Metli
ki gojilo enega izmed športov, slika 
športnega stan ja  ne bi bila tako po 
razna, kot je. Žal pa drugod, kot ka
že zanem arjajo športno udejstvova
nje mladih. Škoda ni le trenutna, 
marveč se vleče in se bo vlekla sko
zi več generacij. Morda ne bi bilo 
neumno, če bi posvetili več pozor
nosti množičnemu športu. Metlika bj 
lahko dobila TRIM steze, ob tovarni 
bi m orala zrasti športna igrišča in 
podobno.

Toda povrnimo se h  košarkarjem . 
S sobotno zmago nad Kamnikom 
(64 : 50) so si priborili vstop v i b  
slovensko ligo. Brez dvoma je  to  ve
lik in zavidanja vreden uspeh. Z 
zmago so zavezali jezike vsem tis
tim , ki so še pred kratk im  dvomili v 
smisel m etliške košarke in ki so se

Ureja uredniški odbor: Silva 
Dular, Mirko Jelenič, Jurij Ma
tekovič, Stane Mrvar, Dragica 
Nenadič, inž. Franc Oletič, 
Slavko Šilar, dipl. ing. Ružiča 
škof.
Izdaja: Belokranjska trikotaž
na industrija Metlika 
Odgovorni urednik: Maks Ko
ležnik
Izhaja enkrat mesečno v 1500 
izvodih, tiska KNJIGOTISK 
Novo mesto

jim zdela porabljena sredstva vrže
na stran. Pohvaliti je  treba celotno 
ekipo, tudi tiste, ki sicer niso dosti 
igrali. Na vseh tekm ah pa so Pili 
brez dvoma najboljši : Jezerinac, Ar. 
butina, Medek, Vergot Željko in Po
povič. Ne samo da obvladajo žogo, 
marveč so tudi požrtvovalni in srčni. 
To so lepe vrline.

Krivični bi bili, če ne bi ob us
pehu omenili trenerja  Pšenčnika. 
Pšeničnik je napravil iz fantov dob
ro ekipo, ki m alokdaj razočara mno
goštevilne gledalce. Je nepopustljiv, 
oster, elem entaren. Tako je  prav.

Vodstvo kluba, ki porabi ure in 
ure prostega časa za organizacijo in 
izvedbo tekem, je  takšno kakršnega 
si igralci lahko le žele. Naj omenim 
samo M rvarja in Jankoviča, čeprav 
bi m oral najbrž še koga. Če ne dru
gega, vsaj pohvalo zaslužijo. Pohva
la gre tudi zvestim časomerilcem, 
zapisnikarjem , električarjem , pub
liki, skratka, vsem. ki kakorkoli po
magajo.

Ob koncu želimo naši ekipi veliko 
uspehov v I. b slovenski lipti-

Toni Gašperič

Obiski vsak dan
M alokateri dan mine, da ne bi ko

lektiva v Metliki obiskala ta ali ona 
skupina iz Slovenije ali Hrvaške V 
torek, 26. septem bra, so se mudili tu 
na obisku tudi člani kolektiva Višje 
šole za organizacijo dela iz Kranja. 
Ogledali so si proizvodnjo, se zani
mali za delovni postopek in se pogo
varjali z vodilnimi ljudmi. V tej šoli 
je tudi 10 zaposlenih iz kolektiva 
BETI.

(5:110
Na igrišču na Pungartu se je  zbra

lo preko tisoč ljudi iz vseh krajev 
Bele krajine in Dolenjske, da bi p ri
sostvovali srečanju med državno ko
šarkarsko ekipo Nigerije in košar
kaškim  klubom Beti iz Metlike. V 
prvem polčasu, ki se je  končal z 
39 : 27 za Nigerijce, so bili gostje v 
premoči. Po odm oru so pokazali Me
tličani izvrstno igro in vse je kazalo, 
da bodo ob koncu slavili zmago. 
Vendar so višji tem nopolti igralci, 
ki jih tren ira  Radišič iz Karlovca, 
vzdržali p ritisk  domačinov in zma
gali z rezultatom  65 : 60. Tekmo, ki 
je bila h itra, zanimiva in napeta, sta 
sodila Kavčič in Davis.

Državna reprezentanca Nigerije: 
Bala 4, Mazu 16, Alabi, Selbut 2, 
VVilliam Hary 6, Amuda 4, Ganiju, 
Robert 4, Donatus, Em anuel 4, Ali
ju  25. Metlika: Vergot T. 2, Kosovac 
3, Davtovič 18, Vidic, Lalič 2, Preval- 
šek 2. Guštin, Milek Jezerinac 12, 
Medek 15, Arbutina 4, Popovič 2.

Obe ekipi sta  pokazali lepo igro.
Toni Gašperič

Ugodnost za delavke
Odkar ima podjetje VIATOR svo

jo enoto v Beli krajini, ima tudi ko
lektiv tovarne BETI boljše možnosti 
za prevoz na delo. Delavke, ki so 
prej več let pešačile tudi uro daleč 
do delovnega mesta, se lahko zdaj 
vozijo z udobnimi avtobusi. Na novo 
so bili vpeljani prevozi iz Gribelj in 
Črnomlja, s področja Jugorja, Rado
viče, Drašič, in to za vse izmene. 
Edino za Božakovčane prevoz še ni 
urejen

Tudi višja šola?
Če bo le dovol j prijav, nam eravajo 

v BETI organizirati oddelek višje 
komercialne šole iz M aribora. Pouk 
je nam enjen kandidatom  iz vseh 
podjetij črnom aljske in metliške ob
čine. Pouk bi bil ob sobotah in ne
deljah v prostorih  poklicne šole ali 
pa bi se kandidati vozili k predava
njem  v Celje ali Ljubljano. Prav ta
ko je v načrtu  organizacija nadalje
valnega tečaja iz nemščine, če bo le 
dovoli prijav. Pouk v tečaju se bo 
predvidoma začel v oktobru in bi 
tra ja l do konca leta.

Ob svojem odhodu iz podjetja 
se za izkazano pozornost in iz
ročeno darilo iskreno zahva
ljujem  vsem sodelavcem iz 
prodajnega oddelka in skla
dišča! Milena Oberman


